
 
 

 

 

 

 

Αθήνα, 31 Αυγούστου 2022 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας  

  

ΘΕΜΑ: «Συνεχείς και μη προγραμματισμένες διακοπές ηλεκτροδότησης σε 

συνοικίες της Πετρούπολης» 

 

Πρόβλημα δημιουργείται αρκετά συχνά σε εκατοντάδες νοικοκυριά και επιχειρήσεις σε 

περιοχές στο Δήμο Πετρούπολης Αττικής από τις ανά τακτά χρονικά διαστήματα μη 

προγραμματισμένες διακοπές ηλεκτροδότησης ακόμη και σε νυχτερινές ώρες 

(ενδεικτικά στις 26.08.2022 υπήρχε διακοπή από τις 21:00 έως τις 22:00).  

Στην Άνω Πετρούπολη αλλά και στην εγγύς και ευρύτερη περιοχή του Πανοράματος  

και εκατέρωθεν του Άλσους του Αγίου Δημητρίου (Κερασόβου, Αναπαύσεως κλπ) οι 

κάτοικοι διαμαρτύρονται για συχνές και μη προγραμματισμένες διακοπές στο ρεύμα 

ενώ μετά την πρόσφατη έντονη βροχόπτωση αναγκάστηκαν να μείνουν χωρίς ρεύμα 

από τις 17:00 έως τις 22:00 κάτι που συμβαίνει κάθε φορά που καταγράφεται έστω 

και για μικρή διάρκεια ένα έντονο καιρικό φαινόμενο. 

Είναι σαφές ότι εκατοντάδες νοικοκυριά και επιχειρήσεις δεν μπορούν να ζούνε με ένα 

διαρκές άγχος για το πότε θα υπάρξει μια ακανόνιστη διακοπή ηλεκτροδότησης που 

συνεπάγεται την αδυναμία ικανοποίησης βασικών λειτουργιών αλλά και ειδικά τις 

νυχτερινές ώρες μια κατάσταση εντελώς οριακή ή να θεωρούν δεδομένο ότι στο 

πρώτο χιόνι ή βροχή θα μένουν χωρίς ρεύμα. 

Σε μια περίοδο ενεργειακής κρίσης αποδεικνύεται ότι η ιδιωτικοποίηση που επέλεξε η 

κυβέρνηση για το ΔΕΔΔΗΕ δεν κατέληξε σε καλύτερες υπηρεσίες για τους 

καταναλωτές, νοικοκυριά και επιχειρήσεις, ούτε σε επενδύσεις και αναβάθμιση του 

δικτύου και των υποδομών, παρά μόνο σε πολλαπλασιασμό των γαλάζιων 

διευθυντών και των αμοιβών τους, εφόσον ο ΔΕΔΔΗΕ αποτελεί παράδειγμα προς 
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αποφυγή όσον αφορά στην υπέρογκη αύξηση των αμοιβών των διευθυντών, που 

δίνουν υπέρογκα μπόνους στον εαυτό τους αλλά δεν εξυπηρετούν τους καταναλωτές.  

Σε συνέχεια των παραπάνω,  

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για να μελετηθεί άμεσα από τις αρμόδιες 

υπηρεσίες η αιτία για τις συνεχείς διακοπές ηλεκτροδότησης σε 

συνοικίες της Πετρούπολης; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί για την άμεση και οριστική επίλυση του εν 

λόγω προβλήματος ώστε να σταματήσει η συχνή ταλαιπωρία πολιτών 

στην Πετρούπολη από την ακανόνιστη διακοπή ηλεκτροδότησης; 

3. Πέρα από τον πολλαπλασιασμό των αμοιβών και των θέσεων των 

διευθυντικών στελεχών και τη σπατάλη δημόσιων πόρων σε αναθέσεις 

ποιο είναι το επενδυτικό πρόγραμμα του ΔΕΔΔΗΕ ώστε να 

εξυπηρετούνται οι καταναλωτές και σε ποιο βαθμό η ιδιωτικοποίηση που 

επέλεξε η κυβέρνηση βελτιώνει τις υπηρεσίες προς τους καταναλωτές; 

 

 

Οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Βίτσας Δημήτριος 

Δραγασάκης Γιάννης 

Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά) 




